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Zápisnica 
z rokovania  Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 27.3.2023  

v zasadačke obecného úradu Drahovce 

 
 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice                                                                                                                                         

 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Drahovciach otvoril starosta obce Ledecký Miroslav 

v zasadačke obecného úradu. Starosta konštatoval, že je prítomných 7 poslancov (ospravedlnení: Ing. 

Dzuro Róbert, Ing. Rusnák Rastislav) a vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. 

 

Starosta predložil na schválenie zverejnený program zasadnutia OZ:  

 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Drahovciach dňa 21.2.2023 

3. Informácie starostu obce 

4. Odpovede na interpelácie poslancov 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Stanovisko obce Drahovce k zámeru Veterný park Drahovce 

7. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 4/2023 a č. 5/2023 

8. Uzatvorenie nájomnej zmluvy za účelom zriadenia zberného dvora 

9. Návrh na zrušenie uznesenia č. 35/2023 zo dňa 21.2.2023 

10. Zámer obce Drahovce odpredať časť obecného pozemku – p. Julínyová 

11. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – p. Kovalovská 

12. Žiadosť o majetkoprávne vysporiadanie pozemku - p. Rusnáková 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver       

 

Hlasovanie  č. 1: schválenie zverejneného programu.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Starosta predložil návrh na doplnenie programu: za bod 5. vložiť nový bod 6. Prerokovanie petície s 

názvom: „Výzva Biskupskému úradu v Nitre a Obecnému zastupiteľstvu v Drahovciach na 

neschválenie zámeru Veterný park Drahovce“ a ostatné body posunúť. 

 

Hlasovanie  č. 2: schválenie doplnenia programu: za bod 5. vložiť nový bod 6. Prerokovanie petície 

s názvom: „Výzva Biskupskému úradu v Nitre a Obecnému zastupiteľstvu v Drahovciach na 

neschválenie zámeru Veterný park Drahovce“ a ostatné body posunúť. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

Ďalší návrh na doplnenie programu ani návrh na vypustenie bodov programu neboli podané. 

 

Hlasovanie  č. 3: schválenie overovateľov zápisnice: Ing. Kristek Denis, Surový Juraj. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      
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2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ v Drahovciach dňa 21.2.2023 

 

Materiál dostali poslanci vopred.  

Pripomienky ani otázky neboli žiadne. 

Poslanci zobrali plnenie uznesení na vedomie. 

 

 

3. Informácie starostu obce 

 

Posledné 2-3 týždne je prioritou v katastri obce zámer vybudovať veternú elektráreň. Zámer, jeho 

zverejnenie, obvinenia zo zatajovania informácií... boli riešené v facebookovej skupine „Drahovský 

blšák“. Starosta najskôr na otázky odpovedal, ale zakrátko zistil, že táto komunikácia nikam nevedie, 

tak už potom v skupine nereagoval. K tejto problematike máme samostatný bod dnešného rokovania. 

 

Z dôvodu dodržania informovanosti občanov starosta oznámil, že v katastri našej obce sa ide robiť 

prieskumný vrt pre SHMÚ. 

 

V 8. mesiaci sa budú konať preteky Slovak Triatlon – trasa pôjde aj cez našu obec. Bude to v nedeľu, 

čakajú nás obmedzenia v premávke, občania budú včas detailne informovaní. 

 

Máme možnosť z Envirofondu získať dotáciu na vybavenie zberného dvora – traktor a inú techniku. 

Starosta by bol rád, keby sme sa zapojili do tejto výzvy. Má informáciu, že finančné prostriedky vo 

výzve, do ktorej sme sa zapojili s projektom vybudovania zberného dvora, sú už vyčerpané. V ďalšom 

programovom období sa pripravuje nová výzva zameraná na budovanie zberných dvorov. 

 

Obec môže získať dotáciu na administratívne a integračné činnosti zamerané na pomoc a podporu 

detí a dospelých prichádzajúcich z Ukrajiny na územie SR – v najbližšom čase bude školenie k 

uplatneniu výdavkov. Naša obec by mohla získať 28.000 EUR. 

 

 

4.  Odpovede na interpelácie poslancov 

 

Poslanec Surový Juraj – donedávna fungovalo telefónne číslo na nahlasovanie výtlkov a jám 

v súvislosti s budovaním kanalizácie. Teraz číslo nefunguje? Na mnohých miestach sú po výkope 

veľké jamy, cesta je nebezpečná a občania si na nich môžu poškodiť autá. Žiada starostu, aby pritlačil 

na firmu, aby firma udržiavala stavenisko bezpečné, riadne označené, aby zasypávali a vyrovnávali 

výtlky. Od našich občanov je vysoká tolerancia voči prácam aj stavebnej firme, lebo kanalizáciu 

všetci chceme... 

Starosta – neustále s firmou jedná a požaduje dodržiavanie čistoty, zasýpanie jám. Pracujú na turnusy, 

teraz tu nemajú techniku ani ľudí. Starosta požadoval, aby boli na tento účel na stavbe neustále 

prítomní dvaja ľudia, no nebol s touto požiadavkou úspešný. Od zajtra majú pokračovať v prácach, 

tak aj telefóne číslo bude funkčné. Zakrátko začnú s osádzaním prečerpávacích šácht a betónovaním 

výkopov a rýh - starosta by bol radšej keby betónovanie rýh posunuli na neskoršie obdobie, najmä po 

dažďoch stále pôda sadá. 

 

Poslanec Ing. Kristek Denis – v poslednom období sa hromadia sťažnosti na túlavých psov. Bolo by 

dobré zistiť a upozorniť majiteľov. 

Starosta – v obci máme problém s túlavými psami dlhodobo, zakaždým nahlasujeme psov útulku, 

niekedy ani nemajú voľné miesto, teraz nám psov zobrali, poplatok je 70 eur za jedného psa. Snažíme 

sa vypátrať majiteľov, ale keď pes nemá čip, nie je to možné. Zverejniť zoznamy prihlásených psov, 

za ktorých občania platia poplatok, nie je možné, tak nefunguje ani susedská kontrola.  

 

Poslanec Surový Juraj – boli vyrubené poplatky za terasy, ktoré obec prenajíma napr. za terasu pred 



3/9 

Veselou krčmou? 

Starosta – áno, aj v minulom roku, teraz budú tiež.   

 

 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce   

 

Ing. Michálková Jana – Slovenský plynárenský priemysel, a.s. (ďalej iba SPP) zverejnil zámer na 

budovanie veterného parku, termín na vyjadrenie je 21 dní - pýtala sa, prečo od novembra, kedy SPP 

žiadal zmenu územného plánu obce, nebola zvolaná verejná diskusia. 6.12. bolo na žiadosť 

odpovedané, že obecné zastupiteľstvo bude o tom rokovať. A doteraz rokovanie k tomu nebolo. 

Starosta – nie je to jediná žiadosť o zmenu územného plánu, máme ich viac. Územný plán sa bude 

meniť, ale kvôli očakávanej zmene stavebného a územnoplánovacieho zákona nevieme presne kedy. 

SPP podal žiadosť o zmenu územného plánu, priložil kópiu katastrálnej mapy a súpis parciel bez 

presného vymedzenia územia. Obecné zastupiteľstvo žiadosť zobralo na vedomie a 6.12. bola 

odoslaná odpoveď SPP, že v prípade ak obecné zastupiteľstvo rozhodne, že sa bude robiť zmena 

územného plánu, tak aj žiadosť SPP bude predmetom rokovania v zastupiteľstve. Teraz keď je 

zverejnený zámer už máme podrobnejšie informácie. Do doručenia zámeru sme nemali dôvod 

rokovať. Odo dňa zverejnenia zámeru majú občania možnosť podávať podnety a stanoviská. Pani 

Ing. Michálková obvinila starostu, že zatajil informácie, že nezverejnil „zámer“, že naplánoval termín 

na nedeľu, .. nič z toho nie je pravda. „Zámer“ bol zverejnený v deň doručenia obci Drahovce, 

informácie starosta nezatajoval, lebo žiadne nemal a tiež nenaplánoval termín na nedeľu. Poslanci 

boli minulý týždeň na exkurzii v Rakúsku, ktorú vybavil ďalší potenciálny investor s podobným 

zámerom ako SPP, ale zatiaľ nepodal žiadosť o zmenu územného plánu. Obec zatiaľ nemá dôvod 

robiť stretnutie pre občanov, nemali by sme im čo povedať, nerozumieme tomu, odborníci budú 

vypracovávať štúdie a hodnotenia, orgány a organizácie budú dávať vyjadrenia, a ak prejde projekt 

všetkými kritériami a normami, potom príde na rad obecné zastupiteľstvo, aby odsúhlasilo zmenu 

územného plánu obce. Dovtedy však budeme mať k dispozícii odborné stanoviská a štúdie a poslanci 

sa budú rozhodnúť na základe odborných stanovísk a vôle obyvateľov.  

 

Pán Dzuro Roman – požaduje vypísanie referenda. 

Starosta – aby bolo referendum úspešné, podmienkou je účasť 50 % obyvateľov. Tiež je to drahá 

záležitosť, nemáme vyčlenené peniaze. Petíciu podpísalo 209 občanov obce Drahovce, ak na 

referendum ostatní neprídu, budú to nehospodárne vynaložené peniaze.  

Starosta zároveň oslovil Ing. Michálkovú, členku petičného výboru, či sú si vedomí, že Petíciu 

adresovali Obecnému zastupiteľstvu v Drahovciach a Biskupskému úradu v Nitre, bude sa teda riešiť 

podľa zákona o petičnom práve, pre obec sú stanovené lehoty, v rámci ktorých petičný výbor dostane 

odpoveď. Zároveň to znamená, že Petícia nebude odoslaná ako stanovisko občanov na ministerstvo.   

Odpoveď bola, že samostatnú petíciu odovzdal člen petičného výboru aj na biskupský úrad. 

 

Pani Jirková – bude obec robiť verejnú diskusiu, keď príde investor? 

Starosta – ak investor bude chcieť, určite dostane súhlas. 

Ing. Michálková Jana – investor bude obhajovať svoje. 

Zástupca starostu pán Bednár Michal – koho by sme mali podľa Vás pozvať, aby vysvetlil čo plánuje 

budovať? 

Ing. Michálková Jana – my o tom vieme viac. 

Starosta – sú rôzne názory, dokonca jeden občan, ktorý podpísal petíciu, bol požiadať o zrušenie jeho 

podpisu, bol s touto požiadavkou aj za starostom. 

Poslanec Ing. Spišák Peter – v rámci posudzovania EIA sa vyjadrujú aj občania, on by počkal na 

výsledok posudku. 

Ing. Michálková Jana – ľudia nemajú šancu počuť aj o negatívach, len o peniazoch dostávajú 

informácie. 

Starosta odpovedal Ing. Michálkovej: ja informujem občanov o skutočnostiach, o ktorých viem 

a rozumiem im. Vy napríklad ste povedali aj to, že kanalizácia v obci sa nedokončí a hovoríte, že si 

to myslí celá obec...  Celá obec si to určite nemyslí, finančné prostriedky na budovanie kanalizácie 
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máme, dotácia na výstavbu z dôvodu navýšenia cien tovarov a služieb bola dokonca na základe 

žiadosti navýšená, stavba pokračuje a občania veria, že sa v stanovenom termíne aj ukončí. Keď 

získame peniaze navyše, môžeme robiť napríklad chodníky. 

Tieto slová starostu Ing. Michálková nekomentovala. 

 

Pán Hýroš – doplnil informáciu ohľadom jadrových elektrární, podľa štatistických zistení je jadrová 

energia najbezpečnejšia, aj keď v prípade havárie ako napr. Černobyľ boli straty na životoch enormné. 

SPP ešte v novembri ponúkol obci a občanom trvalé partnerstvo a podporu. 

Starosta – ponuku partnerstva SPP zaslal obci Drahovce teraz v marci. V novembri bola doručená už 

spomínaná žiadosť o zmenu územného plánu.  

 

Pán Hýroš – investorom sa výstavba veľmi vyplatí. Občania si vôbec nevedia predstaviť výšku 

elektrárne, v Rakúsku sú postavené 60 metrové veže. 

Starosta – maximálna hranica je stanovená na 200 metrov. 

Zástupca starostu pán Bednár Michal – čím vyššia stavba, tým účinnejšia. Na exkurzii v Rakúsku 

požiadal pán Surový Juraj o spracovanie vizualizácie z bodov Voderady, Majer a Staničná ulica. 

Pán Surový Juraj – ani poslanci si to nevedia predstaviť, áno, stavba je to obrovská. Exkurzia bola 

pre zúčastnených prínosom, dostali množstvo informácií, investor nepôsobil nátlakovo - v projekte 

bude pokračovať, keď nájdu zhodu medzi samosprávou, verejným záujmom a občanmi. Postoj 

spoločnosti sa mu vidí veľmi slušný, uvažujú o výstavbe 4 veterných turbín, 3 už sú na hranici 

rentability, najbližšiu elektráreň predpokladajú vo vzdialenosti 1,5 km od Voderád, 2 km od obce 

Drahovce. SPP predložil zámer postaviť 7 elektrární, najbližšiu cca 900 metrov od obce Dubovany. 

Pán Dzuro Roman – treba brať na zreteľ aj šírenie hluku, ktoré je iné cez deň a iné v noci. 

Zástupca starostu pán Bednár Michal – my poslanci vieme povedať len to čo sme zistili na exkurzii, 

zbytok musíme nechať na posúdenie odborníkom. 

Starosta – na otázku hluku, dostal odpoveď od odborníkov, že je zrovnateľný s hlukom chladničky, 

teda spĺňa hygienické normy. 

Ing. Michálková Jana – veď vieme aké sú to normy. 

Ing. Spišák Peter – sú to európske normy. 

Pani Holecová – prečítala z mobilu článok k veterným elektrárňam. Upozornila, že keď bude 

elektráreň postavená, už bude neskoro niečo riešiť. 

Poslanec Surový Juraj – áno podobné informácie sme sa dozvedeli aj na exkurzii. Prevádzkovatelia 

veterného parku nám vraveli že aj u nich sú skupiny za aj proti. Vraveli, že v sobotu je napr. štrajk 

proti veterným elektrárňam a v nedeľu za využívanie obnoviteľných zdrojov energie... 

 

 

6.  Prerokovanie petície s názvom: „Výzva Biskupskému úradu v Nitre a Obecnému 

zastupiteľstvu v Drahovciach na neschválenie zámeru Veterný park Drahovce“ 

 

Starosta udelil slovo členom petičného výboru. 

 

Pán Nádaský Michal, majiteľ najbližšej obývanej nehnuteľnosti v obci Dubovany pri zamýšľanom 

veternom parku vysvetlil, že petícia nebola zameraná na útok voči starostovi, ale ako apel na 

poslancov, aby brali na zreteľ aj obyvateľov okolitých obcí. Stavba ovplyvní životy tisícok ľudí. 

Hovoril o negatívach zámeru, ktoré petičný výbor vidí v dlhodobom vplyve na ráz krajiny, na zdravie 

obyvateľov - najmä pôsobením hluku, vibrácií, stroboskopického efektu, prerušovanie svetla 

neustálym 24-hodinovým točením vrtúľ, vplyv na vtáctvo, znehodnotenie pôdy... záverom pán 

Nádaský skonštatoval, že on ako obyvateľ najbližšej nehnuteľnosti by výstavbu zastavil hneď teraz, 

bez ohľadu na výsledky štúdií a posudkov.  

Starosta – nakoľko si je vedomý, že stavba sa týka aj občanov okolitých obcí, požiadal starostov 

okolitých obcí informovať o zámere SPP a možnosti občanov nahliadnuť na našom obecnom úrade 

do zámeru, pýtal sa, či prítomní občania okolitých obcí zaregistrovali vyhlášky v obecnom rozhlase 

a zverejnenie na weboch obcí.  

Občania reagovali, že na stránkach informácie boli uvedené, v rozhlase vyhlášku nezaregistrovali. 
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Pán Nádaský vo svojom vystúpení uviedol niektoré konkrétne hodnoty výpočtov, meraní, zistení, na 

čo poslanci a starosta reagovali informáciami a zisteniami nadobudnutými počas exkurzie 

a odpoveďami odborníkov na ich otázky.  

Pán Nádaský apeloval na poslancov, aby pri posudzovaní brali ohľad aj na spôsob likvidácie stavby 

po ukončení činnosti. 

Po ukončení príhovoru pána Nádaského, starosta vyzval ostatných členov petície na vyjadrenie. 

 

Pani Nádaská Stanislava – je proti výstavbe, myslí, že všetko podstatné povedal už manžel. 

 

Ing. Michálková Jana – vyzdvihla, že najväčším problémom je hluk, elektrárne by mali stavať na 

skalách, kde to nikomu neprekáža. V Nemecku sa v blízkosti elektrární znížili zrážky a neustále 

točenie vrtúľ vysušuje pôdu, čo je dôsledok negatívneho vplyvu na klímu. Záverom oslovila 

poslancov, aby zvážili, ako povedia, že oni mali šancu výstavbu zastaviť a neurobili tak. 

 

Po vystúpeniach členov petičného výboru a prerokovaní zámeru starosta predložil návrh na 

uznesenie. 

 

Hlasovanie  č. 4: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach berie na vedomie obsah petície s názvom 

„Výzva Biskupskému úradu v Nitre a Obecnému zastupiteľstvu v Drahovciach na neschválenie 

zámeru Veterný park Drahovce“ doručenej obci Drahovce dňa 22.03.2023 spolu s informáciami od 

zástupcu pre petíciu a  členov petičného výboru: p. Michala Nádaského, Dubovany 100, 922 08 

Dubovany a Ing. Jany Michálkovej, Riadok 28/396, 922 41 Drahovce v súlade so znením § 5d ods. 3 

zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter (6)  

PROTI:   

ZDRŽAL SA: Surový Juraj (1) 

 

 

7.  Stanovisko obce Drahovce k zámeru Veterný park Drahovce 

 

Poslanec Ing. Kristek Denis – je za to, aby zámer EIA pokračoval ďalej. Počas diskusie ho napadli 

rôzne otázky, napr. či boli spracované potrebné štúdie. Nakoľko žiadna štúdia nie je zverejnená, 

navrhol zapracovať do uznesenia doloženie akustickej štúdie, svetlotechnickej štúdie so zameraním 

na stroboskopický efekt, hydrogeologického prieskumu so zameraním na kvalitu spodných vôd 

a ornitologického prieskumu. Rozhodovanie bude aktuálne až pri zmene územného plánu obce, 

dovtedy môžeme zisťovať, zbierať informácie a názory, organizovať ankety. On sám má dilemu, pri 

rozhodovaní sa oprie o stanoviská odborníkov aj o názory občanov.  

 

Mgr. Meszároš Július – chápe obavy občanov, už dlhšiu dobu pôsobí v obci Drahovce. Ako on pozná 

poslancov, sú zodpovední, vo svojom rozhodovaní istotne neopomenú názory občanov. Členovia 

petičného výboru priniesli veľa informácií, pán Hýroš problematike ako sa zdá, dobre rozumie, no 

väčšina tu prítomných sme v tejto oblasti amatéri. Súhlasí a odporúča doplniť ním pripravený návrh 

na uznesenie o požiadavky doplniť štúdie. Podporuje snahu poslancov získať relevantné informácie, 

aby sa mali o čo oprieť pri svojom budúcom rozhodovaní, ktorým bude zmena územného plánu. 

 

V rozprave poslanci doplnili návrh na uznesenie a hlasovali.  

 

Hlasovanie  č. 5: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach berie na vedomie zámer spoločnosti 

Slovenský plynárenský priemysel a.s., so sídlom Mlynské nivy 44/a, 825 11 Bratislava zo dňa 

20.02.2023 na realizáciu veterného parku s názvom „Veterný park Drahovce“, ktorý má slúžiť na 

výrobu elektrickej energie a jej vyvodenie do verejnej elektrizačnej sústavy, pričom s prihliadnutím 
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ku skutočnosti, že predmetný zámer bol obci Drahovce doručený dňa 07.03.2023, teda pre zaujatie 

kladného resp. záporného stanoviska k zámeru nemali poslanci obecného zastupiteľstva dostatočný 

časový priestor na získanie relevantných informácií a tiež s prihliadnutím ku skutočnosti, že obci 

Drahovce bola v súvislosti so zámerom doručená dňa 22.03.2023 petícia občanov s názvom  „Výzva 

Biskupskému úradu v Nitre a Obecnému zastupiteľstvu v Drahovciach na neschválenie zámeru 

Veterný park Drahovce“ a túto petíciu je obec Drahovce povinná vybaviť v zákonnej lehote podľa § 

5 ods. 5 zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom práve v znení neskorších predpisov a tiež s prihliadnutím 

ku skutočnosti, že obci Drahovce boli až do konania tohto obecného zastupiteľstva doručované 

pripomienky občanov k vyššie označenému zámeru, obecné zastupiteľstvo obce Drahovce žiada 

o doplnenie zámeru a vypracovanie svetlotechnickej štúdie, akustickej štúdie, ornitologického 

prieskumu a vypracovanie najmä štúdie hodnotenia možných vplyvov stroboskopického efektu na 

faktor pohody obyvateľstva a hydrogeologického prieskumu so zameraním na kvalitu spodnej vody 

a lokálnu klímu. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -      

 

 

8.  Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovými opatreniami č. 4/2023 a č. 5/2023 

 

Zmenu rozpočtu č. 5/2023 berú poslanci na vedomie. V bežných výdavkoch ide o dotácie na 

referendum - vratka, NNFP školstvo – vratka, NNFP školstvo a ich použitie. 

 

Zmeny rozpočtu č. 6/2023 budú poslanci schvaľovať po jednotlivých položkách. 

 

Starosta – bol upozornený na vyhlásenú výzvu na dotácie - nákup traktora a inej techniky na zberný 

dvor. Maximálna výška dotácie je 80.000,00 EUR. O tejto možnosti s poslancami hovorili na 

pracovnom stretnutí. 

Ing. Kristek Denis - žiadal informácie o konkrétnej výzve – z akého dotačného programu je to 

financované, aká bude spoluúčasť obce, tieto informácie stále nedostal. 

Starosta – výzva je z Envirofondu, viac informácii dostaneme od spracovateľa žiadosti až po 

predložení objednávky. 

Hlasovanie  č. 6: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 05 Ochrana životného prostredia podprogram 05 1 Nakladanie s odpadmi, položka 

Vypracovanie žiadosti o NFP na projekt triedený zber komunálneho odpadu vo výške 1.920,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák Peter, Surový Juraj (6) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: Ing. Kristek Denis (1)      

Ing. Kristek Denis sa zdržal hlasovania z dôvodu, že nemá dostatok informácií pre zhodnotenie 

efektívnosti vynaloženého výdavku. 

 

Starosta - bol upozornený na vyhlásenú výzvu na obnovu pamätníka SNP, mohli by sme z dotácie 

financovať ďalšiu časť oplotenia pamätníka. 

Ing. Kristek Denis – tak ako v predošlom prípade žiada informácie k výzve, nevie takto zhodnotiť či 

500,00 EUR nie je veľa za vypracovanie žiadosti.  

Zástupca starostu Bednár Michal – oslovil Ing. Kristeka, že ak vie takúto žiadosť urobiť lacnejšie, 

nech to urobí. 

Ing. Kristek Denis – keďže nepoznám detaily výzvy, z akého programu je to financované, aký je 

rozsah projektu a príloh, neviem to zhodnotiť. Nie je podstatné či by som to robil ja alebo niekto iný, 

ale zhodnotiť efektivitu výdavku. 
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Poslanec Surový Juraj – pre neho je podstatné, že za 500,00 EUR, ktoré dáme za žiadosť, máme 

možnosť získať do 15.000,00 EUR čo je celkom dobrý pomer. 

Hlasovanie  č. 7: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 01 Všeobecné verejné služby, podprogram 01 1 Výkonné a zákonodarné orgány – 

položka Vypracovanie žiadosti o dotáciu na pamätník SNP (oplotenie a obnova) vo výške 500,00 

EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák Peter, Surový Juraj (6) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: Ing. Kristek Denis (1)     

Ing. Kristek Denis sa zdržal hlasovania, lebo sa k nemu nedostali potrebné informácie o výzve, aby 

zvážil, či je suma za podanie žiadosti adekvátna.     

 

Hlasovanie  č. 8: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 05 Ochrana životného prostredia podprogram 05 2 Nakladanie s odpadovými vodami 

položka verejné obstarávanie na projekt vybudovanie obecnej kanalizácie vo výške 2.400,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:   

ZDRŽAL SA: -           

 

Hlasovanie  č. 9: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 05 Ochrana životného prostredia podprogram 05 2 Nakladanie s odpadovými vodami 

položka Obecná kanalizácia – poplatok za pripojenie do distribučnej siete vo výške 6.000,00 EUR. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:    

ZDRŽAL SA: -      

 

Starosta - bol informovaný o vyhlásení výzvy na zeleň. Po podaní a schválení žiadosti môžeme získať 

dotáciu vo výške 8.000,00 EUR. Týmto spôsobom môžeme znížiť čerpanie svojich finančných 

prostriedkov na výsadbu na Kalvárii. Pri tejto príležitosti požiadal o prihlásenie sa dobrovoľníkov 

z radov poslancov na označenie miest výsadby líp na Kalvárii. 

Hlasovanie  č. 10: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť, podprogram 06 2 Správa a údržba zelene položka 

vypracovanie žiadosti o dotáciu na výsadbu vo výške 500,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák Peter, Surový Juraj (6) 

PROTI: -   

ZDRŽAL SA: Ing. Kristek Denis (1)  

Ing. Kristek Denis sa zdržal hlasovania, lebo sa k nemu nedostali potrebné informácie, aby zvážil, či 

je suma za podanie žiadosti adekvátna.     

 

Hlasovanie  č. 11: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje rozpočet bežných výdavkov 

v programe 06 Bývanie a občianska vybavenosť,  podprogram 06 3 Zásobovanie vodou, položka  

Opakované povolenie na prevádzku studne vo výške 10.000,00 EUR.  

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:    

ZDRŽAL SA: -      

 

 

9. Uzatvorenie nájomnej zmluvy za účelom zriadenia zberného dvora 

 

K projektu zberného dvora potrebujeme nájomnú zmluvu s Pekárňou, ktorá vlastní pozemok – 

prístupovú cestu. 
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Hlasovanie  č. 12: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zmluvu o nájme 

s prenajímateľom: Pekáreň Drahovce za podmienok dohodnutých v zmluve o nájme: 

- predmet nájmu: pozemok nachádzajúci sa v k.ú. Drahovce, parcela C parc. č. 1775/88 o výmere 128 

m2, druh pozemku zastavaná plocha  a nádvorie 

- účel nájmu: zriadenie a prevádzka obecného zberného dvora a kompostárne  

- doba nájmu: doba neurčitá 

- výška nájomného: 10,00 EUR bez DPH ročne 

- súčasťou nájomného nie sú náklady na  elektriku, kúrenie, zemný plyn, vodné, stočné ani ostatné 

prípadné služby alebo médiá   

poveruje starostu obce uzavretím (podpisom) zmluvy o nájme. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:    

ZDRŽAL SA: -      

 

 

10. Návrh na zrušenie uznesenia č. 35/2023 zo dňa 21.2.2023 

 

Starosta - budúca vlastníčka pani Julínyová požiadala o zrušenie uznesenia 35/2023: zámer odpredať 

časť obecného pozemku s vecným bremenom a schváliť zámer - odpredaj bez vecného bremena. 

 

Hlasovanie  č. 13: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach ruší uznesenie Obecného zastupiteľstva 

v Drahovciach č. 35/2023 zo dňa 21.2.2023. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:    

ZDRŽAL SA: -      

 

 

11. Zámer obce Drahovce odpredať časť obecného pozemku – p. Julínyová 

 

Hlasovanie  č. 14: Obecné zastupiteľstvo v Drahovciach schvaľuje zámer obce Drahovce previesť 

vlastníctvo nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Predmetom prevodu 

je parcela C-KN č. 563/52 zastavaná plocha o výmere 61 m2 odčlenená z parcely C-KN č. 563/2 

vedenej na LV 1800, vlastník Obec Drahovce, k.ú. Drahovce, podľa predloženého geometrického 

plánu č. 40-3/2023, ktorý vyhotovil dňa 28.2.2023 GeoB s.r.o. Potočná 3, Piešťany, IČO: 36821934, 

úradne overeným na Okresnom úrade Piešťany, katastrálny odbor dňa 1.3.2023 pod číslom: G1-

142/2023 v prospech žiadateľky Ing. Kamily Julínyovej, bytom Šálkova 277/12, Drahovce. 

Novovzniknutá parcela C-KN č. 563/52 o výmere 61 m2 bude odpredaná do vlastníctva žiadateľky 

za kúpnu cenu vo výške 20,00 EUR za 1 m2, t.j. celkom za 1.220,00 EUR, slovom tisícdvestodvadsať 

eur s povinnosťou kupujúcej uhradiť platby súvisiace s vkladom do katastra nehnuteľností.  

Spôsob prevodu: podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov.  

Dôvod hodný osobitného zreteľa podľa ust. § 9a ods. 8 písm.e) zák.č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov je zosúladenie skutočného a právneho stavu. 

ZA: Bednár Michal, Horúcka Martin, Ing. Kristek Denis, Majtán Martin, Nitka Ivan, Ing. Spišák 

Peter, Surový Juraj (7) 

PROTI:    

ZDRŽAL SA: -      

 

 

12. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – p. Kovalovská 

 

Poslanci žiadosť p. Kovalovskej zobrali na vedomie, s tým, že sa jej budú venovať z dôvodu potreby 
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bližšieho oboznámenia na pracovnom stretnutí. 

 

 

13. Žiadosť o majetkoprávne vysporiadanie pozemku – p. Rusnáková 

 

Poslanci žiadosť p. Rusnákovej zobrali na vedomie, s tým, že sa jej budú venovať z dôvodu potreby 

bližšieho oboznámenia na pracovnom stretnutí. 

 

 

14. Rôzne 

 

Starosta predložil požiadavku obyvateľov obecnej bytovky - Poštová 1084/2A o realizáciu dočasných 

parkovacích miest.  

Túto žiadosť musí prebrať s odborníkmi na stavebnom úrade, potom bude informovať poslancov aj 

žiadateľov. 

 

Starosta predložil žiadosť Ing. Prnu Jozefa, Ing. Prnovej Márie a Ing. Dobajcovej Zuzany, CSs. o 

pripojenie domov na Bratislavskej ulici č. 26 a 27 na obecnú kanalizáciu. V tejto časti obce 

kanalizácia nie je plánovaná, musel by sa dopracovávať projekt, územné konanie, stavebné 

povolenie... a to pravdepodobne do termínu určeného na realizáciu a kolaudáciu stavby, časovo 

nebude možné vybaviť. 

 

Starosta - pán Karaba Ján požiadal o odčerpanie vody a vyčistenie trativodov pred jeho 

nehnuteľnosťou na Hlavnej ulici. 

 

Všetky 3 žiadosti poslanci berú na vedomie a budú sa im podrobne venovať na pracovnom stretnutí. 

 

 

15.  Diskusia 

 

Ing. Michálková Jana – na Kalvárii sú ešte 4 malé stromčeky, ktoré sú zničené, treba ich odstrániť. 

Starosta – vieme o nich, už je určené miesto, na ktoré budú presadené a spôsob ako ich zachrániť. 

 

 

16.  Záver 

 

Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil 27.3.2023 o 20:30 hod. 

 

V Drahovciach 27.3.2023                    

 

Zapísala: Varačková Mária .................... 

 

 

 

                                                                                                            ......................................... 

                                                                                                                    Ledecký Miroslav 

                                                                                                               starosta obce Drahovce 

 

 

 

 

Ing. Kristek Denis ..................................            Surový Juraj ....................................... 

                                          overovateľ                                                     overovateľ 


